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We zijn opnieuw een 
jaar verder. In de vori-
ge editie van de Gazet 
van Maarkedal had-
den we beloofd dat 
de spaden in grond 
zouden gaan dit jaar. 
En dat gebeurde ook. Verschillen-
de investeringsprojecten kenden 
het einde van hun administratieve 
afwikkeling en komen in de uitvoe-
ringsfase. Andere werden reeds 
gerealiseerd en/of bijgestuurd. Alle 
schepenen werken met veel enthou-
siasme aan de uitvoering van hun 
projecten. En dit in een goeie sfeer 
van constructieve samenwerking. Er 
zijn andere gemeenten...  

Fietspad langs de N457
In deze krant besteden we veel aan-
dacht aan het dossier van het fietspad 
langs de N457. Vele mensen komen 
ons immers vragen of dat er ooit komt. 
En terecht. Het dossier werd immers 
opgestart in 2004! 

Na veel trekken en sleuren is de eerste 
meter nu gelegd… door de NMBS 
dan nog wel. Oh the irony: In snel-
heid gepakt door de NMBS. Wie had 
dat gedacht? Maar de wegen van de 
administratie zijn ondoorgrondelijk en 
zitten vol U-bochten. Het artikel is ze-
ker een aanrader voor wie van Kafka 
houdt. Maar we blijven positief en gaan 

ervan uit dat we de echte grote werken 
volgend jaar kunnen opstarten. 

Cultuur en toerisme
Terwijl “cultuur” en “toerisme” in vele 
gemeenten  het eerste slachtoffer zijn 
van besparingsrondes, zetten we er 
in Maarkedal versterkt op in. Zo kijk 
ik bijzonder uit naar het ambitieuze 
design-en kunstproject Z+, de vernieu-
wing van het Marca en de verderzet-
ting van een zeer succesvolle organi-
satie van Midzomerklanken. Maar ook 
de vele initiatieven die door privé- 
organisaties op touw worden gezet, 
mogen gezien worden: de Deense 
jazz-gitarist Jakob Bro blijkt alvast een 
fan van onze gemeente. En ergens heb 
ik horen waaien dat we zelfs een heus 
filmfestival in onze gemeente zullen 
mogen verwelkomen. 

Door definitief de piste van een lokaal 
bedrijventerrein te laten vallen, kiezen 
we als gemeente ook definitief voor 
Maarkedal als groene en landelijke 
buffer tussen Oudenaarde en Ronse. 

Met 20.792 overnachtingen per jaar 
spant Maarkedal qua toerisme nu al 
de kroon in de Vlaamse Ardennen. De 
verdere uitbouw van zacht recreatief 
toerisme is onze wissel op de toe-
komst.

Verfraaiing 
Verder werken we gestaag voort aan 
de verfraaiing van onze gemeentelij-
ke infrastructuur en proberen we het 
onderhoud van de wegen, grachten 
en wandelpaden te optimaliseren. Zo 
worden heel binnenkort de zitbanken 
in onze gemeente vervangen door een 
exemplaar dat werd ontworpen door 
onze schepen van ruimtelijke ordening 
Frederik Van Nieuwenhuyze. Daarnaast 
zullen ook de bushokjes die aan ver-
nieuwing toe zijn, worden vervangen.  

Volgende maanden
De volgende maanden kijk ik vooral 
uit naar de realisatie van het nieuwe 
fietspad langs de Nederholbeek en 
de finalisering van de werken aan het 
natuurspeelplein. 

Ik wens iedereen veel leesgenot en  
zoals steeds horen we graag jullie  
suggesties, opmerkingen, kritische  
bemerkingen: tel. 0477 93 14 56 of  
burgemeester@maarkedal.be 

Joris Nachtergaele  
Burgemeester 

Als voorzitter van N-VA Maar-
kedal mag ik u met trots onze 
vierde “Gazet” aanbieden. Het 
is het resultaat van het werk 
van een enthousiaste bestuurs-
groep die en complementair en 
innovatief maar vooral ook heel 
creatief is! Een mooi voorbeeld 
hiervan was onze enquête “Maarkedal Spreekt” dit 
voorjaar.

Met veel goesting en enthousiasme leidt onze burge-
meester Joris Nachtergaele de gemeentelijke be-
stuursploeg.  Samen met onze coalitiepartner en het 
personeel werkt men hard verder aan een nieuwe 
toekomst voor Maarkedal en dit ondanks de adminis-
tratieve rompslomp en allerhande tegenkantingen. 
Weet echter “Life isn’t about waiting for the storm 
to pass. It’s about learning to dance in the rain.”

Wat betreft onze eigen afdeling , kan ik u met fierheid 
melden dat het ledenaantal van N-VA Maarkedal 
sterk blijft groeien. Zo staan wij op kop met het aantal 
nieuwe leden binnen het Arrondisement Aalst-Ou-
denaarde.  Dit geeft natuurlijk een extra ‘boost’ voor 
onze afdeling. 

Aan onze nieuwe leden: dank voor jullie steun en 
geloof in onze ploeg!

Verder wens ik u uit te nodigen op twee activiteiten 
die binnenkort plaats vinden:
1. ons jaarlijks Music For Life activiteit op vrijdag 16 

december 2016, deze keer ten voordele van vzw 
Pura uit Schorisse

2. ons jaarlijks Kippenfestijn dat plaats vindt op zon-
dag 5 maart 2017. 

Tenslotte nog dit: met de eindejaarsfeesten in het 
vooruitzicht breekt een warme periode van gezel-
ligheid aan. Winkelen, versieren, bezinnen, feesten... 
Een tijd die gelukkig voor vele families heel even rust 
brengt om samen te zijn met al wie hen dierbaar is. 

Ik wens alle inwoners warme en gezellige kerstdagen 
en een mooie jaarwisseling toe met hoop en geloof in 
de toekomst.

Steve De Boever,  
voorzitter N-VA Maarkedal

Volg het werk van N-VA Maarkedal op de voet 
www.n-va.be/maarkedal 

Beste Maarkedaller

Een jaar
verder

Regenboog boven Ladeuze

“Alle schepenen werken met 

veel enthousiasme samen aan 

een beter Maarkedal“ 
Joris Nachtergaele  

Burgemeester
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1 september was voor iedereen een span-
nende dag, maar voor de leerlingen van het 
derde en vierde leerjaar van de gemeen-
telijke basisschool De Kleine Reus uit 
Maarke-Kerkem was het extra speciaal. Zij 
namen hun intrek in het huis in de Kokerel-
lestraat, gelegen naast het schoolgebouw, 
dat het OCMW van Maarkedal aankocht. 
De woning kreeg de passende naam “Kleine Reuzennest”

Schepen van Onderwijs, Isabel Van Quickelberghe, vindt 
de aankoop een goeie oplossing voor het ruimtetekort waar 
de school mee kampte. In het Kleine Reuzennest kunnen 
we bovendien nog meer aan individuele begeleiding doen 
en dat kan gebeuren in een huiselijke en gezellige sfeer. 
Boven is er een leessalon ingericht waarin verteld, gelezen 
en voorgelezen kan worden en is er ruimte voorzien voor 
levensbeschouwelijke vakken. De directie heeft voortaan 
ook haar bureau in het Kleine Reuzennest.

 “Achteraan het huis is er een groene zone waar de kinde-
ren kunnen spelen, tuinieren en dieren verzorgen, wat het 
allemaal nog wat extra leuker maakt. Met de start van het 
nieuwe schooljaar keurde het schepencollege ook het nieu-
we logo goed voor ons Gemeentelijk Onderwijs en ook de 
website werd opgefrist. Een volledig nieuwe start dus!” aldus 
een tevreden schepen van Onderwijs.

Het Kleine Reuzennest: huis en school - school en huis

Op vraag van Isabel Van Quickelberghe, 
schepen van Onderwijs, besliste het ge-
meentebestuur om langsheen de Holand-
straat in Nukerke twee verkeerskussens 
te plaatsen en de kiss-and-ride zone her 
in te richten. 

“De aanrijdende voertuigen komende 
uit de richting Pontstraat rijden te snel 
en brengen hierdoor de langskomende 
kinderen in gevaar,” aldus schepen Isabel 
Van Quickelberghe. De technische cel 
van de politie stelde daarom voor om de 
snelheid van de wagens in te perken door 
twee verkeerskussens aan te leggen in 
de Holandstraat op een twintigtal meter 
van Bakkerbos. Die kussens zullen eerst 
zes maanden als proefopstelling worden 
geplaatst.”

Ook werd de kiss-and-ridezone ter hoog-
te van de Gemeenteschool te Nukerke 
heraangepakt.

Tijdens observaties van de lokale politie 
blijkt dat heel wat ouders - onwetend of 
niet - een aantal verkeersovertredingen 
begaan. Op advies van de politie werden 
ezelsruggen geplaatst op de strook van de 
kiss-and-ridezone, zodat men verplicht 
wordt in de langsrichting te stationeren. 
Zo kunnen de kinderen veilig uit de wa-
gen stappen en zo naar de schoolpoort 
gaan.

In samenwerking met de 
provincie Oost-Vlaanderen 
nam het gemeentebestuur 
het initiatief om een school-
routekaart uit te brengen in 
Maarkedal.

De bedoeling van een schoolroutekaart is 
om een overzicht te krijgen van de veilige 
fietstrajecten naar scholen en andere loca-
ties in Maarkedal, met als uiteindelijke doel  
de ouders en kinderen aan te zetten tot 
meer verkeersveiligheid en hen te stimu-
leren om zich te voet of met de fiets naar 
school te verplaatsen.

“Eerst wordt er samen met alle Maarkedal-
se scholen een grondige analyse gemaakt 
van het verplaatsingsgedrag van de leer-
lingen en de knelpunten op de routes van 
en naar de school” aldus  schepen Isabel 
Van Quickelberghe, ”Om een zo goed 
mogelijk beeld te krijgen van de veiligheid 
op de schoolroutes werd dan ook de hulp 
ingeroepen van alle ouders, leerlingen en 
leerkrachten.”

Via www.route2school.be kunnen de ou-
ders aangeven welk traject hun kind volgt 
om naar school te komen en welke knel-
punten daarbij worden ervaren. Via deze 
website kan men ook foto’s uploaden van 
gevaarlijke verkeerssituaties.

Dit najaar wordt al deze informatie door 
het Instituut voor Mobiliteit (IMOB) en Mo-
biel 21 onderzocht en worden de resultaten 
besproken met de schooldirecties, politie, 
de provincie Oost-Vlaanderen en het ge-
meentebestuur.

Als alles volgens plan verloopt, zullen de 
schoolroutekaarten beschikbaar zijn tegen 
het voorjaar van 2017. Net op tijd om op de 
fiets te springen met de eerste zonnestralen 
in de rug ... .

Nieuwe maatregelen voor 
een veilige schoolomgeving

Veilig naar school met 
de Schoolroutekaart
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Oscar Wilde zei: “Iedereen kan geschie-
denis maken; alleen een groot man kan 
haar schrijven.” En dit jaar eerde de 
gemeente haar eigen geschiedschrij-
vers. Naar aanleiding van het twintigja-
rig bestaan van de Heemkundige Kring 
Businarias werden de bestuursleden en 
de medewerkers daarom ontvangen op 
het gemeentehuis. 

Het werk van Businarias is van een 
enorme waarde voor ons.  Ze hebben 
aandacht voor zowel volkskunde, demo-
grafie, genealogie, naamkunde en  ge-
schiedkunde. Het tijdschrift met dezelf-
de naam verschijnt drie keer per jaar en 
bevat schatten aan informatie voor wie 
wat wil bijleren over de geschiedenis van 
onze gemeente. 

De voorbije 20 jaar organiseerden Busi-
narias allerlei voordrachten, tentoonstel-
lingen en uitstappen.Businarias is voor-

lopig nog gehuisvest in de oude lokalen 
in de Maalzaakstraat.  Zij zullen met hun 
rijke archief dan ook een vaste stek krij-

gen in het nieuwe polyvalent gebouw, dat 
hopelijk snel zal kunnen worden opge-
trokken.

“elk Z+-object heeft zijn eigen plus 

dat van een rustmoment een  

bijzondere ervaring maakt”
Isabel Van Quickelberghe

Schepen van Cultuur

Businarias bestaat 20 jaar 

Z+, ambitieus design- en kunstpro-
ject in het Maarkedalse landschap
Het gemeentebestuur van Maarkedal orga-
niseert Z+, een wedstrijd voor zowel pro-
fessionele als amateur vormgevers. Alles 
draait rond het landschap. Op zes plaatsen 
wordt het landschap mee vormgegeven 
door de creatie van unieke zitplaatsen, 
rust- en picknickplekken.

“Picknicken, spelen, ontdekken, beleven, 
ontmoeten, elk Z+-object heeft zijn eigen 
plus, dat kleine extraatje dat van een rust-
moment een bijzondere ervaring maakt”, 
aldus schepen van Cultuur Isabel Van 
Quickelberghe (N-VA). “We verwachten 
speciale zitobjecten die de verbeelding 
prikkelen en blenden in het landschap.

“We hebben zes Z+locaties gekozen, ze 
liggen langs de nieuwe Z+wandelroute. De 
selectie van de objecten verloopt via een 
wedstrijd. Een professionele jury, bestaan-
de uit vormgevers Elisabeth Leenknegt en 
Ben Storms, kunstenaar Matthieu Ronsse, 
directeur van Design Vlaanderen Johan 
Valcke en boomheld Peter Vosters, kiest 
uit alle inzendingen de meest geschikte 
voorstellen.”

“Aan het begin van de legislatuur werd in 
het bestuursakkoord de organisatie van 
een kunsttriënnale opgenomen. Intussen 
werd duidelijk dat hieraan een enorm kos-
tenplaatje vasthangt, voor telkens tijdelijke 
realisaties. Bovendien worden in heel wat 
gemeenten kunstwandelingen georgani-
seerd. Door met het project Z+ de kaart  

van vormgeving te trekken, creëren we 
een uniek concept, met een blijvend resul-
taat: mooi vormgegeven zitobjecten in een 
prachtig landschap. Cultuur en toerisme 

gaan hier hand in hand”, vervolgt schepen 
Isabel Van Quickelberghe.

De wedstrijd wordt afgesloten op 10 
januari 2017. Kort daarna worden alle 
inzendingen beoordeeld door de jury. In 
februari is er een ontmoetingsdag voor 
makers en ontwerpers. De Z+wandelroute 
en de Z+locaties worden in het voorjaar 
van 2018 geopend. De zes locaties zijn: 
dorpsplein Kerkem, het bosje bij de Ker-
kemstraat, de Bossenaarmolen, de trage 
weg bij de Donderij, de Boskantdreef en de 
Sint-Vincentiuskapel.

Naar een volwaardig  
Gemeenschapscentrum 

Het Marca heeft de ambitie dé culturele 
ontmoetingsplaats van de gemeente te 
worden. Daarom hebben we als gemeen-
te een masterplan uitgewerkt waarbij we 
zowel op korte als op lange termijn gaan in-
vesteren in de infrastructuur en technische 
mogelijkheden van het gebouw. 

Eind juli 2016 peilden we via een enquê-
te naar de bevindingen van de bezoekers 
van het Marca. De resultaten bevestigen de 
nood aan het voorziene investeringspro-
gramma van de gemeente: het gebrek aan 
degelijk sanitair, het podium dat niet vanop 
elke zitplaats zichtbaar is, te weinig com-
fort en het gebrek aan een uitgeruste bar. 

In het voorjaar van 2017 komt hier veran-
dering in want dan wordt gestart met de 
eerste fase van de uitvoering van het Mas-
terplan, waardoor het Marca voor een paar 
maanden zal gesloten zijn.   De belangrijk-
ste aanpassingswerken in de eerste fase 
zijn de installatie van een bar en een sani-
taire unit, de uitbouw van de verschillende 
technieken, verwarming, brandveiligheid 
en de bouw van een vast podium.

Herdenkingszuilen geplaatst
Op het kerkhof van Nukerke en Maarke wer-
den onlangs ook herdenkingszuilen geplaatst. 
Op deze zuilen staan de namen van alle graven 
die recentelijk werden weggehaald, omdat de 
concessie verlopen is. Zo hebben de nabestaan-
den nog steeds een plekje om hun dierbaren te 
herdenken.

Nieuwe zitbanken voor Maarkedal
De meeste zitbanken in ons gemeente heb-
ben ondertussen hun houdbaarheidsdatum 
bereikt. Deze zomer heeft onze technische 
dienst een prototype gemaakt naar een 
ontwerp van onze schepen Frederik Van 
Nieuwenhuyze. Deze bank staat momen-

teel aan de zijingang van het gemeentehuis. 
Momenteel wordt er een eerste serie van 
deze bank door een metaalconstructeur uit 
de gemeente gemaakt en tegen het voorjaar 
worden de oudste zitbanken op de gemeente 
vervangen.
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Het verhaal van de fietspa-
den tussen Leupegem en 
Schorisse, een parcours 
vol obstakels ...

“Komt dat fietspad langs 
de N457 er nu eigenlijk 
wel?  “ Dat moet zowat de meest gestelde 
vraag zijn in Maarkedal. En terecht. We 
hebben als bestuur al vaak met onze han-
den in het haar gezeten als dit dossier op 
tafel kwam en het heeft al uren en dagen 
aan vergaderingen gekost maar gelukkig 
kunnen we de vraag positief beantwoor-
den: “Ja , het komt er !”

De opstart van het dossier 
Het dossier voor de heraanleg van de N457, 
de gewestweg tussen de N60 in Leupegem 
en het dorp van Schorisse, dateert al van 
twee legislaturen terug. Ruim twaalf jaar ge-
leden, op 16 februari 2004, werd de startnota 
voor de heraanleg van deze gewestweg, na 
goedkeuring door de bevoegde gemeente-
lijke commissies, conform verklaard door 
de provinciale auditcommissie. Voor de 
verdere uitwerking van het project was het 
wachten tot de volgende legislatuur. In 2007 
werd een eerste projectnota opgemaakt, 
dit is een voorontwerp van de wegeniswer-
ken. In 2008 werd deze nota afgekeurd; de 
aangepaste projectnota werd in januari 2009 
eindelijk goedgekeurd, waarna de eerste ont-
eigeningsplannen opgemaakt werden en er 
gestart kon worden met onteigenen … .

Het dossier N457 tijdens de 
huidige legislatuur
In 2013 maakte het nieuwe gemeentebe-
stuur een topprioriteit van dit dossier; sche-
pen Frederik Van Nieuwenhuyze kreeg er de 
expliciete bevoegdheid van fietspaden bij. 

De start van de onteigeningen
Van de onteigeningen was tussen 2009 
en 2013 nog niets in huis gekomen omdat 
het 2de aankoopcomité (bevoegd voor de 
onteigeningen) door personeelstekort geen 
prioriteit gaf aan dit dossier. Het huidige 
gemeentebestuur besliste een externe land-
meter aan te stellen om het aankoopcomité 
te helpen bij de onderhandelingen op het 
terrein. Bijkomend werd het 2de aankoopco-
mité bijgestaan door een personeelslid van 
de gemeentelijke administratie, ongewoon, 
maar zeer efficiënt. Gemeentelijk ambte-
naar Steven Thomas verhuisde een dag per 
week naar Gent, waardoor de onteigenin-
gen eindelijk van start gingen. Na enkele 
vertragingen door hervormingen, nieuwe 
procedures en prekadastratie in 2015, zijn de 
minnelijke onteigeningen momenteel dan 
ook afgerond. 

Een gescheiden riolering en een 
nieuwe regenwaterverordening 
Tot begin 2013 was er in dit dossier nog geen 
sprake van een gescheiden riolering. Om 
de doelstellingen opgelegd in de Europese 
kaderrichtlijn Water te halen, besliste het 
gemeentebestuur om een volledig  geschei-
den riolering (2dwa) te voorzien. Hiervoor 
werd een subsidiedossier ingediend bij de 
Vlaamse Milieumaatschappij. Op 5 sep-
tember 2013 werd hiervoor een subsidie 
van  2,7 miljoen euro principieel toegekend. 

Om effectief op deze subsidie aanspraak 
te kunnen maken, moet het rioleringsplan 
voldoen aan heel wat richtlijnen en normen. 
Vanaf 1 januari 2014 gelden ook nieuwe 
regels voor hemelwateropvang, waardoor er 
extra capaciteit voor hemelwater buffering 
en infiltratie(zoals grotere grachten en extra 
bufferbekkens) moest worden voorzien. Het 
ontwerp werd aangepast, wat gevolgen had 
voor een groot aantal onteigeningen. Op 7 
juli 2015 wordt het rioleringsplan eindelijk 
definitief goedgekeurd door de ambtelijke 
commissie, het uitvoeringsdossier kan opge-
maakt worden.

De gerechtelijke onteigeningen
Spijtig dat een aantal eigenaars het belang 
van een veilige weg niet inzien, en  niet 
akkoord willen gaan met de voorgestelde 
minnelijke onteigeningen, waardoor gerech-
telijke onteigeningen nodig zijn. Maar door 
de extra grondinnames voor  waterbuffering 
was het oude onteigeningsplan niet meer 
geschikt  en  moest de procedure voor het 
goedkeuren van het aangepaste onteige-
ningsplan opnieuw gebeuren.  De nieuwe 
onteigeningsplannen werden voorlopig vast-
gesteld op de gemeenteraad van 26 januari 
2016, en na een openbaar onderzoek, defi-
nitief goedgekeurd op de gemeenteraad van 
26 maart. Na de hele administratieve weg te 
hebben doorlopen, werden het onteigenings-
besluit eind september goedgekeurd door de 
minister waardoor de ontbrekende onteige-
ningen gerechtelijk kunnen gebeuren. 

Aquafin neemt riolering over
Aangezien er vanaf oktober 2015 meer 
financiële middelen gaan naar Aquafin en 
minder naar gemeentelijk projecten, neemt 
Aquafin via het verruimd lokaal pact grote 
rioleringprojecten (vooral gewestwegen) 
over van de lokale besturen. Een goede zaak 
voor de gemeentelijke financiën, minder 
goed voor de timing van het project, want de 
reeds opgemaakte meetstaten en verdeels-
leutels moesten opnieuw herwerkt worden.

Opmaak bouwaanvraag
Ons bouwaanvraagdossier was na de vele 
aanpassingen klaar in september 2015. Na-
dat iedereen zijn goedkeuring had gegeven, 

kon ze ingediend worden op 15 oktober 
2015. Vervolgens liep het openbaar onder-
zoek in de maand december 2015, enkele 
aangelanden dienden een bezwaarschrift in, 
maar we kregen de bouwvergunning op 19 
april 2016.

Nutsleidingen
Tijdens een coördinatievergadering in  no-
vember 2014 wordt afgesproken tussen de 
nutsmaatschappijen  en de NMBS dat de 
overweg aan de geitenhoek in september 
2016 vervangen zal worden, de fasering van 
de werken en verplaatsing van de nutslei-
dingen zou hieraan gekoppeld worden….  
De NMBS  hield zijn woord, maar veel nuts-
leidingen zijn er tot nu toe niet verplaatst.
Eind 2015 komt Synductis op de proppen. 
Zij gaan de werken van de nutsmaatschap-
pijen zoveel mogelijk in synergie uitvoeren. 
Pas tegen oktober 2016 waren hun plannen 
beschikbaar. Hieruit blijkt dat er meer dan 6 
km nutsleidingen (gas, elektriciteit, water-
leiding, telefoon, internet) moeten verplaatst 
worden.  Aangezien het wegdek op sommige 
plaatsen van het huidige tracé afwijkt, moe-
ten er eerst bijkomende werken gebeuren, 
zoals rioleringen verplaatsen en grachten 
dempen, gebouwen slopen,  … . Dit moet 
uitgevoerd worden door dezelfde aannemer 
die de weg gaat aanleggen. Bijgevolg moeten 
ook de bestekken en meetstaten opnieuw 
aangepast worden, zodat ook deze werken 
in de totale aanbesteding kunnen opgeno-
men worden. 

Door de zoveelste aanpassingen aan het 
dossier, zal de aanbesteding nu pas in het 
voorjaar van 2017 kunnen gebeuren, dus de 
aannemer zal ten vroegste tegen de zomer 
van 2017 kunnen starten. Hij moet dan 
eerst de nodige werken uitvoeren zodat de 
nutsleidingen verplaatst kunnen worden. 
Voor de eerste fase van de N60 tot aan de 
Maalzaak heeft Synductis al 81 werkdagen 
nodig om hun nutsleidingen te verplaatsen.

Komt het er? 
Ja het komt er. Maar ervaring heeft ons 
ondertussen geleerd geen grote uitspra-
ken meer te doen over de timing van het 
project. 

Trage wegen, niet enkel 
voor wandelaars, maar 
ook voor fietsers  

Trage wegen zijn alternatieve (verbindings)
wegen voor de zwakke weggebruiker, die 
hierdoor de gevaarlijkere gemeente- en 
gewestwegen kan mijden. Een aantal van 
deze trage wegen is enkel geschikt voor 
voetgangers, terwijl deze in de praktijk 
vooral vaak door fietsers gebruikt worden. 
Om de veiligheid van de gebruikers te 
garanderen, is het aangewezen deze wegen 
via heraanleg ook voor fietsers geschikt 
te maken, iets wat ook in het bestuursak-
koord opgenomen werd.  

Recent werd zo de voetweg tussen Hassel-
straat en Ellestraat door de gemeentelijke 
technische dienst heraangelegd, waardoor 
tussen Maarke en Etikhove een leuke en 
veilige fietsverbinding gecreëerd werd. Vol-
gend jaar zal er ook werk gemaakt worden 
van de heraanleg van het pad tussen de 
Heirweg en de Kaperij, een pad dat vooral 
door schoolgaande kinderen gebruikt 
wordt en een grondige opknapbeurt kan 
gebruiken. 

Ook tussen de Kolpaartstraat en de Scho-
rissestraat zal een fietsverbinding voorzien 
worden. Dit pad wordt opgenomen in het 
project voor de heraanleg van de Kolpaart-
straat. De aanleg van het Hollebeekpad, de 
langste nieuwe fietsverbinding, is voorzien 
voor 2017, maar de verbinding tussen het 
dorpsplein van Etikhove en Puttene werd 
ook al heraangelegd.

Ja, het komt er!
Openbare werken

Oeverwerken Hollebeekpad.
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Het is een anomalie, een overblijfsel uit het 
verleden, een prachtige traditie die enkel in 
Maarkedal is blijven voortbestaan. Aan ons 
om ze te koesteren en in stand te houden. 

In de ganse streek is de traditie van het “Ko-
ning lopen” bij de mensen thuis nagenoeg 
uitgestorven… behalve in Maarkedal. Hier gaan 
we niet mee in de tijdsgeest van angst en 
individualisering. Integendeel. Eénmaal per 
jaar stellen we onze deuren open voor verk-
lede buren en kennissen. Elke deelgemeente 
heeft zijn eigen dag maar de traditie is overal 
hetzelfde. 

De regel is simpel: als er licht brandt, mag je 
aanbellen. En dat gedurende de ganse nacht. 
En meer nog: je krijgt zelfs iets te drinken en 
soms te knabbelen. En dat helemaal gratis… 
Hoe gastvrij kan gastvrijheid zijn? In de ganse 
gemeente zetten meer dan 100 inwoners hun 
voor -of achterdeur open voor de verklede 

“zotten” die met een onherkenbaar piep-
stemmetje proberen onherkenbaar te blijven. 
Er worden elk jaar lijsten bijgehouden van 
wie met wie “loopt” om het raden te verge-
makkelijken. Ongemakkelijke vergissingen 

zoals “dat is zeker ne vent !” of “ dienen is zo 
dikke niet” horen erbij en worden door nie-
mand kwalijk genomen. En tot op de avond 
zelf houdt iedereen tegen vrienden en ken-
nissen vol dat hij “niet zal lopen” tot enkele 

uren later het tegendeel blijkt. Dit jaar vallen 
de driekoningenvieringen grotendeels in de 
kerstvakantie.

Maarke-Kerkem bijt traditioneel de spits af 
met Dertienavond op donderdag 5 januari. 
In Schorisse wordt driekoningen telkens ge-
vierd op de vrijdag na 5 januari ( nu 6 januari 
2017) , in Nukerke is dit altijd de zaterdag ( 
7 januari 2017) . In deelgemeente Etikhove 
spreken we van Zotte Maandag, wat altijd 
gevierd wordt op de maandag na 5 januari 
(9 januari 2017).  Sinds enkele jaren wil het 
gemeentebestuur de traditie ook verder on-
dersteunen door ook de jeugd van Maarkedal 
warm te maken voor deze traditie. Daarom 
worden de kindjes aangemaand om op zotte 
zaterdag 7 januari met hun spaarpot van 
deur tot deur te gaan voor een centje. Die 
dag wordt afgesloten door een kinderfuif in 
de parochiezaal van Nukerke, georganiseerd 
door het gemeentebestuur. 

Het gemeentebestuur had 
zich tot doel gesteld om in 
overleg met de hogere over-
heid op zoek te gaan naar 
een geschikte locatie voor 
een lokaal bedrijventerrein. 
Na grondig onderzoek van 
verschillende zoekzones, is 
het gemeentebestuur tot het besluit geko-
men dat er in Maarkedal geen geschikte 
locatie kan worden gevonden waar we een 
dergelijke zone zouden kunnen uitbouwen.

Studiebureau Adoplan had de opdracht 
gekregen de haalbaarheid van een dergelijke 
KMO-zone in Maarkedal te onderzoeken. 
Daarbij diende rekening gehouden te worden 
met verschillende elementen: regelgeving 

en richtlijnen inzake ruimtelijke ordening, 
de ontsluiting en visibiliteit van een dergelijk 
terrein, de mogelijke overlast en het vrijwa-
ren van de open ruimte en de inpassing in 
het landschap. 

In totaal werden acht locaties verder onder-
zocht waarvan één locatie - ter hoogte van de 
Oude Heerweg – Pontstraat langs de N60  het 
meest aan de opgelegde provinciale en natio-
nale voorwaarden beantwoordde.

“Als gemeente zijn we echter van oordeel dat 
de creatie van een KMO-zone in de nabijheid 
van een woongebied allerminst ideaal is.” 
zegt burgemeester Joris Nachtergaele. “Ook 
inzake ontsluiting (volgens de streefbeeldstu-
die N60 wordt de Pontstraat in de toekomst 
niet meer ontsloten) en op vlak van land-
schappelijke inplanting, is de voorgeschoven 
site allerminst ideaal te noemen.“

Daarbij komt nog de concurrentie van onze 
buurgemeenten waar nieuwe industrie- en 
KMO-zones worden ontwikkeld (Oudenaar-
de, Ronse, site centrale Kluisbergen). Daar-
naast is er voor nieuwe starters op ongeveer 
3 km van onze gemeentegrens het bedrij-
vencentrum Vlaamse Ardennen waar zowel 
loodsen als burelen kunnen worden gehuurd.

“de creatie van een KMO-zone bij 

een woongebied is allerminst ideaal” 
Joris Nachtergaele  

Burgemeester 

Driekoningenfeesten,  
een traditie om te koesteren 

Maarkedalse meerderheid zet zoek-
tocht naar geschikte KMO-zone stop 

Ja, het komt er!

We zijn over de helft van 
de huidige bestuursperi-
ode, tijd om ook eens een 
tussenstand op te maken 
van de financiën van onze 
gemeente en OCMW. 
De beide jaarrekeningen  
2015  tonen alvast aan dat 
zowel de gemeente als het OCMW goed bij 
kas zitten.

Gemeente
“De financiële toestand van Maarkedal blijft 
sterk en  gezond met een totaal overschot 
van ongeveer zeven miljoen euro en met 
lagere belastingtarieven dan gemiddeld 
in Vlaanderen,” vindt Steve De Boever, 
financieel adviseur lokale financiën bij de 
Vlaamse Overheid.

Voor wat betreft de uitgaven werd het be-
sparings- en efficiëntieplan dat in 2013 werd 
opgestart, verder uitgevoerd. Zo hebben 
we de lijn van verstandig besparen zonder 
afschaffen van de bestaande dienstverle-
ning verder doorgetrokken en werd ruimte 
gecreëerd voor nieuw beleid.

Wanneer we dieper ingaan op de soorten 
uitgaven, zien we dat 2,6 miljoen euro uit-
gaat naar personeelsuitgaven (45,7% van de 
totale exploitatie-uitgaven), 1,6 miljoen euro 
naar werkingskosten (27,2%) en 1,5 miljoen 
euro naar werkingssubsidies (26,6% aan o.a. 
de kerkfabrieken, de politiezone, de brand-
weerzone en het OCMW) Aan ontvang-
stenzijde komt er 3,7 miljoen euro binnen 
aan belastingen (50,6%), 2,5 miljoen euro  
(34,6%) aan werkingssubsidies, 729.477 euro 

aan financiële ontvangsten (10%) en andere 
ontvangsten (4,8%).

Investeringen op komst
Uiteraard is het positief dat de gemeente 
over grote reserves beschikt, maar aange-
zien er de komende jaren nog grote investe-
ringen  staan te gebeuren, is die extra marge 
geen overbodige luxe. De totale gemeente-
lijke investeringsuitgaven bedragen voor het 
jaar 2015 ongeveer 2 miljoen euro. Dit cijfer 
ligt aan de lage kant door dat een aantal 
grote werken vertraging hebben opgelopen. 
(fietspadenproject N457, schoolomgeving 
Kolpaartstraat, Trage wegen langsheen de 
Hollebeek, project Maalzaak)

Het zwaartepunt van de investeringsuitga-
ven ligt dan ook in de laatste twee jaar van 

deze bestuursperiode, dit is trouwens het 
geval bij de meeste Vlaamse gemeenten.

Daling van de schuld zet zich door
De totale schuld is verder gedaald naar 
757.065 euro of 118 euro per inwoner. “Met 
al deze mooie cijfers blijft de gemeente 
Maarkedal in een selecte Vlaamse kop-
groep”, besluit Steve De Boever.

OCMW
Ook het OCMW van Maarkedal heeft het 
boekjaar 2015 afgesloten met mooie cijfers: 
de OCMW-jaarrekening 2015 sluit af met 
een resultaat van bijna 1,3 miljoen euro en 
de gemeentelijke bijdrage aan het OCMW 
bedraagt ongeveer 350.000 euro minder 
dan eerst geraamd.  

Gemeente en OCMW sterk en gezond

Het natuurspeelplein 

In het voorjaar werd gestart met de aanleg 
van het natuurspeelplein op Puttene. Door 
onze gemeentelijke technische dienst 
werden grachten, heuvels en een grote 
zandbak gegraven, en ze bouwden ook 
een heus amfitheater.  Momenteel worden 
enkel grotere klim en klauterelementen, in 
duurzaam robiniahout in elkaar gezet die 
de aantrekkingskracht van het speelplein 
nog verhogen. In samenwerking met de 
school en de inwoners uit Puttene zullen 
er komende winter ook nog een aantal wil-
gentenenhutten en een bijenhotel gebouwd 
worden. Onze kinderen kunnen alvast uit-
kijken naar het voorjaar; vanaf dan zullen 
ze zich naar hartenlust kunnen uitleven op 
het nieuwe speelplein.
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Het OCMW Maarkedal 
startte in oktober met een 
Minder Mobielen Centrale, 
een dienstverlening voor 
inwoners met een beperkt 
inkomen die zich moeilijk 
kunnen verplaatsen omwil-
le van ouderdom, ziekte of 
handicap.

Dankzij de inzet van enkele vrijwilligers die 
zich engageerden als chauffeur, kunnen zij 
voortaan op de Minder Mobielen Centrale 
beroep doen voor een familiebezoek, een 
bezoek aan de kapper of de dokter of om een 
boodschap te doen.

“Dit past trouwens ook in de doelstelling van 
het OCMW Maarkedal om onze senioren en 
hulpbehoevenden zolang mogelijk in hun 
vertrouwde omgeving te laten wonen en hen 
bovendien uit hun sociaal isolement te ha-
len”, vinden OCMW-raadsleden (N-VA) Steve 
De Boever en Krist Vankeirsbilck.

Praktisch:
Om een rit aan te vragen, kan men het 
OCMW elke werkdag tussen 8.30 en 11.45 

uur telefonisch contacteren. Je moet een rit 
minstens 2 werkdagen vooraf aanvragen. De 
sociale dienst zoekt dan een chauffeur om 
de rit uit te voeren. Het tarief bedraagt 0,30 
euro per kilometer. De kilometers worden 
gerekend vanaf de vertrekplaats van de 
chauffeur.

Interesse om je in te schrijven bij de Minder 
Mobielen Centrale? Er zijn enkele voor-
waarden:

- Je beschikt over een inkomen van maxi-
maal 1.734,80 euro als alleenstaande of 
2.313,08 euro als koppel); 

- Je betaalt een jaarlijks lidgeld van 10 euro 
als alleenstaande of 15 euro als koppel;

Ben jij enkele uren per week vrij? Wil je graag 
mensen helpen? Word dan chauffeur bij de 
Minder Mobielen Centrale van het OCMW! 
De chauffeurs ontvangen een onkostenver-
goeding voor de afgelegde kilometers en wij 
zorgen voor de nodige verzekeringen.

Meer info: Sociale Dienst Maarkedal:  
055 39 77 10 of 055 39 77 13

Minder Mobielen Centrale  
Maarkedal gaat van start

Het OCMW van Maarkedal heeft al ge-
ruime tijd een LOI, of voluit een Lokaal 
Opvang Initiatief.

Historiek
Sinds het jaar 2000 was er een LOI in het 
oud pastorijgebouw in Nukerke, maar dit 
werd verkocht in 2014. De staat van het 
gebouw liet immers niet meer toe om hier 
nog een menswaardige opvang te voorzien. 

Momenteel vindt de opvang plaats in het 
oud stationsgebouw in Etikhove. Door 
de verbouwing van het plat dak gedeelte 
kunnen er in principe zes asielzoekers 
opgevangen worden. Nu worden er twee 
asielzoekers opgevangen. 

Spreidingsplan?
Eind december 2015 liet staatssecretaris 
voor asiel en migratie Theo Francken ons 
weten dat binnen het nieuwe spreidings-
plan het OCMW van Maarkedal 9 plaatsen 
voor asielzoekers moest voorzien. 

In vergelijking met vele andere besturen 
viel dit cijfer nog enigszins mee. Enkele 
maanden later schrapte de regering even-
wel dit spreidingsplan wegens de grote 
daling van het aantal vluchtelingen. De 
instroom van vluchtelingen vertraagde 
immers tot op het laagste niveau in 8 jaar 
door het afsluiten van de Balkanroute en 
gerichte informatiecampagnes van staats-
secretaris Theo Francken. 

De tijdelijke noodzaak om die extra 
vluchtelingen op te vangen in de woning 
in de Kokerellestraat is dus niet van doen 
geweest.

Ondersteuning OCMW
Tijdens de asielprocedure ontvangen de 
asielzoekers materiële opvang in het LOI. 
Zij zijn gerechtigd op materiële opvang, niet 
op financiële steunverlening. Zij ontvangen 
bijgevolg geen leefloon tijdens hun opvang 
in het LOI. Ze ontvangen een beperkt we-
kelijks leefgeld voor onder andere voeding, 
wat niet te verwarren is met het leefloon. 
De volledige werking van het LOI wordt 
gefinancierd door de overheid (Fedasil).

Asielopvang  in Maarkedal

Het OCMW van Maarkedal zal voortaan aan 
erkende asielzoekers een verblijfsvergoeding 
en onkostenvergoeding voor water en elek-
triciteit aanrekenen wanneer zij het LOI niet 
binnen de twee maanden verlaten.

De verblijfsvergoeding kan oplopen tot 400 
euro per maand. De kostprijs voor het water-
verbruik zal verhaald worden op de erkende 
vluchteling ten bedrage van een forfait van 
0,34 euro per dag en voor het elektriciteits-
verbruik ten bedrage van 0,36 euro per 
kilowattuur.

Volgens OCMW-raadslid Steve De Boever 
(N-VA) is het zo dat wanneer een vluchte-
ling door Fedasil het statuut van Erkende 
asielzoeker krijgt, hij of zij op zoek moet 
gaan naar een woning en dit binnen de 2 
maanden. Wanneer deze persoon daar niet 
in slaagt en hij dus langer in het LOI verblijft, 
schorst Fedasil het bed in het LOI, waardoor 
dit bed niet langer in aanmerking komt voor 
subsidiëring aan het OCMW en dit zolang 
de erkende asielzoeker dit bed blijft bezet-
ten. Zo loopt het OCMW subsidies mis.

“Het aanrekenen van de twee vermelde ver-
goedingen kan tevens gezien worden in het 
kader van hun integratie in onze maatschap-
pij, “vervolgt Steve De Boever “Op deze 
manier leren wij hen op een verstandige 
manier omgaan met het gebruik van nuts-
voorzieningen, zodat zij beter voorbereid 
zijn wanneer zij volledig zelfstandig voor 
onderdak en nutsvoorzieningen dienen in 
te staan.”

“Ten einde te vermijden dat sommige vluch-
telingen zich gaan settelen in hun situatie en 
teneinde hen te activeren in hun zoektocht 
naar een woning is het ook  aangewezen om 
een progressieve stijging van de verblijfskost 
te bepalen” besluit Steve De Boever.

OCMW rekent  verblijfsvergoeding en kosten voor nutsvoorzieningen 
aan voor erkende vluchtelingen die het LOI niet tijdig verlaten

“onze senioren en hulpbehoevenden 

moeten zolang mogelijk in hun ver-

trouwde omgeving kunnen wonen” 
Steve De Boever en Krist

Vankeirsbilck
OCMW-Raadsleden

“We willen vermijden dat sommige 

vluchtelingen zich gaan settelen in 

hun situatie” 
Steve De Boever
OCMW-Raadslid
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20 jaar terug in de tijd
In Maarkedal weet wellicht iedereen dat er in het documentatiecentrum 
van de heemkundige kring Businarias heel wat heemkundig waardevol 
materiaal wordt bewaard, geïnventariseerd en toegankelijk gemaakt. Wij 
gingen eens snuisteren in de rijke verzameling krantenknipsels en dan 
heel specifiek naar die van 1996, 20 jaar geleden selecteerden we er een 
drietal. 

Feestelijkheden

OCMW rekent  verblijfsvergoeding en kosten voor nutsvoorzieningen 
aan voor erkende vluchtelingen die het LOI niet tijdig verlaten

Op 27 augustus werd op-
nieuw aangeknoopt met 
een oude traditie: het bal 
van de burgemeester!  Niet 
in een feesttent die in het 
Etikhoofse centrum staat 
opgesteld, maar wel in een 
feesttent in de tuin van de burgemeester aan 
de Ladeuze. 

“Met de organisatie van het ‘bal’ willen we 
de oude traditie van een echt dorpsfeest 
nieuw leven inblazen”, zegt Joris Nachter-
gaele. “Het moest een avond worden waar 
iedereen zich welkom voelt, los van rang, 
stand, leeftijd en overtuiging. Een avond 
waar men oude vrienden en nieuwe buren 
ontmoet, waar zowel jong als oud zich kun-
nen amuseren. 

En dat is het geworden. De kaartenverkoop 
overtrof alle verwachtingen want meer dan 
duizend Maarkedallers zakten af naar de 
feesttent. De avond werd rustig gestart met 
een optreden van “Some three else” waarna 
DJ Rik van de Gentse danscafé “Plansjee” 
doorging tot een gat in de nacht. De laatste 

feestvierders vonden rond 7.00 uur in de 
ochtend hun weg naar huis.  

“Het belangrijkste is dat we de mensen bij 
elkaar brengen. Nieuwe inwoners kunnen 
elkaar op deze manier ook beter leren ken-
nen”, zegt hij. “Wij hebben een grote tuin en 
na overleg met mijn echtgenote vonden we 
dat we het bal evengoed bij ons thuis kon-
den laten plaatsvinden.”

De opbrengst van het bal gaat naar de Maar-
kedalse jeugdbewegingen en andere sociale 
werken in de gemeente. 

Eerste bal bij de burgemeester!

Een jubileumconcert in de O.L.V. Hemelvaartkerk te Nukerke 

De Koninklijke Fanfare De Bijenkorf samen met het Sint-Gregoriuskoor uit Scho-
risse en het O.L.Vrouwkoor uit Nukerke zorgden voor een uitzonderlijk jubileum-
concert in de kerk te Nukerke. De Fanfare De Bijenkorf sloot op zondag 1 decem-
ber 1996 het jubileumjaar af, ze bestonden toen vijfenzeventig jaar. De dirigenten 
Dirk De Merlier, Geert Van Wambeke en Georges Verroken hadden gekozen voor 
een repertoire van populaire klassieke muziek. Het samenspel van koor en orkest 
is voor een dirigent niet altijd gemakkelijk. “Het koor moet optornen tegen een 
grote orkestklank. In de opera verdwijnt het orkest in de orkestbak en krijgen de 
stemmen meer ruimte” zegt Dirk De Merlier. “Een puik concert” zegt Marc Vuylste-
ke voorzitter van de Cultuurraad. “Wat de fanfare en de twee koren gepresteerd 
hebben, is een voorbeeld van hoe de samenwerking op cultureel vlak moet”. Meer 
dan zeshonderd aanwezigen genoten met volle teugen van dit jubileumconcert.

Leven tussen de Indianen

Zondag 23 oktober ll. was er in de Kerkem een speciale 
misviering met Padre Eric Gruloos die terug in het land was.  
In februari 1985 kon hij zijn levensdroom verwezenlijken 
en trok hij op missie naar Guatemala, een Indianenland in 
Centraal Amerika. 
Ook in 1996 was hij nog eens thuis op de ouderlijke hoeve. 
Een uitgebreid interview met Padre Eric vonden we in de 
PLUS van toen. 
Eric (°1948) groeide op aan de Delfdries in Kerkem, liep 
school bij de zusterkes en mocht daarna verder studeren 
aan het college te Ronse. Aan de universiteit van Leuven 
studeerde hij politieke en sociale wetenschappen en tussendoor ook nog eens aan het klein en groot 
seminarie in Drongen. Vooraleer hij naar Guatemala kon vertrekken was hij o.a. leraar aan het O.L.V. 
college in Oudenaarde en daarna voor een zestal jaar onderpastoor te Lovendegem.
Eric: Ik hou me daar niet alleen bezig met godsdienstige activiteiten. Voor de zielezorg kan ik een 
beroep doen op zo ‘n 250 catechisten, die ik wel de nodige opleiding heb gegeven en geef. Ik werk aan 
verschillende projecten, die voorzien in de meest elementaire behoeft van de bevolking. Een belang-
rijke realisatie was de aanleg van een drinkwatervoorziening…. Een belangrijke taak is ook de men-
sen meer weerbaar te maken, hun zelfredzaamheid verhogen…” Het volledige artikel kan men lezen 
in het documentatiecentrum in  de Maalzaakstraat.

25ste Wandelzoektocht

Die Winterroose is een van de meest dynamische ver-
enigingen van de streek. Die Winterroose, opgericht 
in 1967 onder impuls van Omer Van Welden, brengt 
bijna drie decennia lang jaarlijks twee avondvullende 
stukken. Ze is niet alleen actief op toneelvlak, maar 
staat ook borg voor andere activiteiten. Zo zoekt en 
wandelt de Etikhoofse toneelclub op donderdag 
15 augustus voor de 25ste keer. “Onze groep start-
te in 1972 met een wandelzoektocht. Deze familieuitstap groeide 
intussen uit tot een heuse wandelklassieker “ vertelt Bart De Loof. Zoals het een waardig 
jubilaris past, wil Die Winterroose dat niet onopgemerkt voorbij laten gaan. Er komt een officiële “Die 
Winterroose-route” en er is een kunst- en ambachtenmarkt. Een driedaags programma wordt afslo-
ten met een “Nacht der Cultuurbarbaren”.  
Dat alles vinden we te lezen in de PLUS van 8 augustus 1996. “Om het jubileumjaar extra in de verf 
te zetten, besliste het bestuur om de route via een handige folder te vereeuwigen. Hij beschrijft de 
mooiste plekjes en de belangrijkste bezienswaardigheden” vertelt Peter Fouquet. Voorzitter Luc Van 
Heddegem is een cultuurfanaat en vond het zijn plicht de Maarkedaller een aardige portie kunst 
voor te schotelen. De terugkerende wandelaars zullen kunnen genieten  van een aantal teloorgegane 
ambachten en allerlei kunstwerken van Maarkedalse  kunstenaars. Daarbij stelt Paul Scherpereel zijn 
nieuwe gastronomische creatie voor.

DATUM BAL BIJ 
DE BURGEMEESTER 2017: 

Zaterdag 19 augustus
20.00 UUR LADEUZE

Uitslag tombola

Vlucht over de Vlaamse Arden-
nen: nr. 1046029 gewonnen door 
Bram Van Assche • Ballonvaart 
geschonken door het VNZ: nr. 
1045728 gewonnen door Jenny 
Slots • Mountainbike geschonken 
door Lee Cars: nr. 1047133 ge-
wonnen door Willy Van Hoecke 
• Smartphone geschonken door 
Matthias Diependaele: nr. 1045940 
gewonnen door Marc Peeters • 
Etentje bij Horseele/Ghelamco 
Arena geschonken door DSM 
keukens: nr. 1047138 gewonnen 
door Agnes Bellinck • Bon voor 
50 euro bij Vande Velde optiek: 
nr. 1047101 werd niet opgehaald. 
Reservenummer is 1045709 (gel-
dig tot 31/12/16) • Bon voor 50 
euro bij Hairstyle Lieve & Nico: 
nr. 1045699 werd niet opgehaald. 
Reservenummer is 1047080 • Het 
juweel “Poppy” geschonken door 
Patrick Degroote: 1047456 gewon-
nen door Sven Noterman.



8 I De N-VA in Maarkedal

Het bestuur van N-VA Maarkedal groeit gestaag. Dit jaar verwelkomen we Wouter  
Gruloos uit Maarke en Lieven De Smet uit Louise-Marie als nieuw bestuurslid van  
N-VA Maarkedal. N-VA Maarkedal, dat is een 17-koppig bestuur waarbij iedereen op zijn 
manier zijn steentje bijdraagt aan de dynamische werking van de partij op lokaal vlak. 

Niet alleen het bestuur maar ook het ledenaantal is de laatste jaren explosief gegroeid. 
Maar er is zeker nog plaats voor vernieuwing en verbreding. Dus als u ons project lokaal 
wenst te ondersteunen, aarzel dan niet en neem contact op met Steve via  
steve.deboever@n-va.be of geef Steve een belletje op 0479/87 66 50.

Ook u kan meewerken, als lid of als bestuurslid

Steve 
De Boever

Frederik Van 
Nieuwenhuyze

Eddy De 
Waegenaere

Koen 
Van Oost

Carine 
Callebaut

Joris 
Nachtergaele

Bea 
Baeskens

Jef 
Beernaert

Isabel Van 
Quickelberghe

Wouter
Gruloos

Marijke Van 
Welden

Nadine 
Vancraeynest

Vincent 
Vanhove

Nele 
Teirlinck

Viviane 
Devos

Krist
Vankeirsbilck

Lieven
De Smet

Maarkedal spreekt! Wintercafé

Gezellig dorpscafé 
met hapje, drankje en 

muziek!

Gezellig wintercafé met hapje, 
drankje, geschenkjes en muziek 

van de fanfare De Bijenkorf en De 
Kluivers rond de kerstboom in  
Etikhove ten voordele van vzw 

Pura uit Schorisse. Er zal ook een 
kalender verkocht worden met 

12 foto’s van en ten voordele van 
vzw Pura. Pura biedt woon- en 

dagondersteuning aan volwassen 
personen met een beperking.

 

Wij tonen ons goed hart, 
U toch ook?

Vrijdag 16 december
vanaf 19u op het 

dorpsplein van Etikhove

          11-juli actie
N-VA Maarkedal bedankte op 
11 juli alle leden en de inwoners 
die hun Vlaamse hart tonen 
met een attentie: twee flesjes 
Tripelbier “Vlaamse Leeuw”ZONDAG 5 MAART 2017

vanaf 11u30 
pc Nukerke
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Het wordt stilaan een traditie:
het kippenfestijn van 
N-VA Maarkedal.

Elk Maarkedals gezin kreeg in de maand 
april de enquête “Maarkedal spreekt - Ieder-
een burgemeester” in de bus waarbij zij hun 
mening konden geven over het gemeentelijk 
beleid, de dienstverlening en de geplande 
investeringen. 

Op 24 april werd de actie afgesloten met een 
symbolische stembus op het Etikhoveplein.

De resultaten werden vervolgens gepu-
bliceerd in Huis-aan-huisblad van N-VA 
Maarkedal, dat u nog kan terugvinden op 

onze website. Onze mandatarissen stellen 
alles in het werk om alle opmerkingen aan te 
pakken, rekening houdend met de bestaan-
de wettelijke bepalingen (zoals bijvoorbeeld 
het niet afmaaien van de bermen tijdens een 
bepaalde tijd.)

ZONDAG 5 MAART 2017
vanaf 11u30 
pc Nukerke

KIPaan ‘t SPIT

MAARKEDAL


